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Wniosek do projektu budZetu Miasta Woclawek
na rok bud2etowv 2020

W zwipku zrozpoczQciem prac nad projektem bud2etu Miasta Wloclawek na rok 2020 przedstawiam
nastgpuj4c4 proporycjg do projektu budZetu dotycz4ce zadanta

Remont chodnika przy ulicv Plockiei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadarnaprzy planowaniu wydatk6w biez4cych / maj4tkowych na rok
budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Remontu wymagaj4 chodniki usytuowane zar6wno
po jednej jak i drugiej stronie ulicy Plockie. Podczas remontu generalnego nawierzchni ulicy czgdciowo
wyremontowany odcinek chodnikawrazzpolohentern Sciezki rowerowej. Pozostale odcinki chodnik6w
szczeg6lnte w czg6ci od strony Wisly wymagaj4 pilnej naprawy. Ubytki w ptytkach chodnikowych s4 w
wielu miejscach bardzo duze i glgbokie, co stanowi zagroherue dla pieszych. Pozostawienie
niewyremontowanych fragment6w chodnika nie tylko zagruha uzytkownikom ale negatywnie wptywa
wizerunkowo na czg56 niedawno wyremontowana.

lro
I

a ttttt t^L


